
 
Hengelo, 24 februari 2020 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen n.a.v. het uitstellen van het nieuwe verdeelmodel van het 
gemeentefonds. 
 
Afgelopen weekend kregen wij als fractie de bevestiging dat het nieuwe verdeelmodel van 
het gemeentefonds wordt uitgesteld met een jaar. 
Het college heeft de raad een voorstel gedaan rondom het proces naar de kadernota toe, 
uitgaande dat er veel onduidelijkheid was over dit model en niet helder was of de 
gemeente Hengelo zou behoren tot een voor- of nadeel gemeente.  
 
Nu het nieuwe model niet doorgaat vragen wij ons als PvdA af of het college met een nieuw 
procesvoorstel komt naar de raad waarbij de financiële ruimte inzichtelijk gemaakt kan 
worden, zodat er misschien toch ruimte is voor nieuw beleid en dat we als raad daar voor 
de zomer een discussie over kunnen voeren. 
 
Als PvdA fractie zouden we hierover graag duidelijkheid krijgen van het college. 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Marie-Jose Luttikholt 
Fractievoorzitter PvdA Hengelo 
 
 
 
 

  


